
Verslag AFGANT 2024-03-12 (n°03) 
 

Algemeen 

Naam: Afgevaardigden Antwerpen 
Datum: 13-02-2024 Uur: 20:00u Locatie: Merksem 

Aanwezig: Hendrickx Hugo - Maeseele Rob – Naegels François - Verschave 
Alexander – Voorhoof Anita - Wuyts Fred 

Verontschuldigd: Halsberghe Jan (ziekte) 

Uitgenodigd: Van Echelpoel Cor (BO) – Gesquiére Jan (BO) 
 

De vergadering neemt een aanvang om 20u. 
De Antwerpse Afgevaardigden heten dhr. Gesquiére Jan, bondsvoorzitter, van harte 
welkom op hun vergadering. 

 

Agenda: 

Dhr.Wuyts F.: Opmerkingen vorig verslag:  
- Naar aanleiding van enkele vragen van dhr. Verspecht K. op ons vorig verslag is 

er met hem, per telefoon, meerdere malen getracht om hier meer uitleg over te 
geven. Helaas was dhr.Verspecht K. op geen enkel ogenblik bereikbaar, steeds 
antwoordapparaat. 

- Meldt de vergadering dat dhr.Dankers J. (ankerpunt) op onze volgende 
vergadering zal uitgenodigd worden. 

- Op de vorige vergadering werd een voorstel ingediend om een “Google Form” 
op te richten zodat wij de vragen – verzuchtingen – e.a. van de clubs kunnen 
opnemen voor verdere behandeling. Dhr. Verschave A. zal deze tool opmaken 
en verder verspreiden 

 
VBL:  

- Wijziging datum Algemene Vergadering: de vergadering vermeld dat de RvB een 
voorbeeldfunctie heeft en dergelijke laattijdige wijzigingen toekomstgericht best 
vermijdt. De voorzitter is hierdoor verontschuldigd (vakantie) en zal een 
volmacht indienen. 

- Nota communicatielijnen afgevaardigden – aanspreekpunten – 
clubondersteuner: helaas was er bij de vorige uitnodiging weinig interesse van 
de voorzitters. Er is nu een vragenlijst opgesteld aan alle groepen van 
afgevaardigden waarop, na raadpleging met de FinCom, een reactie zal komen 
(waarschijnlijk eind mei). Hoofddoel uiteindelijk is dat er in alle geledingen een 
betere communicatie moet komen. 

 
Reorganisatie  Dames 1°Nationale : 



- Er is onlangs een bijeenkomst van de ploegen 1ste Nationale dames geweest. Wij 
betreuren dat hier nog geen enkel verslag over verschenen is. Deze 
reorganisatie gaat impact hebben op de volledige dameswerking van basketbal 
Vlaanderen. 

 
 

Rondvraag: 

- Een lid heeft een opmerking/vraag gekregen van een lid van de club Stabroek.  
De opmerking werd besproken. 
 

- Een lid stelt het probleem “Jeugdfonds” aan de kaak. Heeft opmerkingen over 

het stilaan afbouwen van deze maatregel. 

 

- Een lid heeft een vraag welke de rechten/plichten zijn van een afgevaardigde en 

van het ankerpunt. 

 

- Dhr.Gesquiére J.:  

- Heeft aandachtig alle voorgebrachte punten beluisterd en waar nodig, zijn visie 

en/of informatie over gegeven. 

- Heeft deze vergadering, zoals in de andere provincies positief ervaren. Wenst 

dit contact met alle provincies in de toekomst elk jaar te doen. 

De vergadering werd beëindigd om 21:45u 

Verslaggever: Hendrickx Hugo  

Volgende vergaderingen op 09/04/24 – 14/05/24 – 11/06/24 te Merksem.  


